
ZÁPIS Č. 9/2003 (146)
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 11. LISTOPADU 2003

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 20 senátorů)

Omluveni: Božek/FAST, Fajnor/FaVU

Neomluveni: Hádlík/FAST

Hosté: prorektoři Jančář, Kazelle, Rais, Švec,  kvestor Pěnčík,
kancléřka Vanýsková, ředitel CEVAPO Ing. Bejček, Dr. Lepková

PROGRAM:

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT
2. Schválení programu zasedání AS VUT
3. Informace rektora, prorektorů, kvestora a kancléřky
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol
5. Rozdělení rezervovaných finančních prostředků
6. Projednávání Pravidel pro rozdělení dotace na rok 2004
7. Projednávání legislativních záležitostí

 Návrh změn Pracovního řádu VUT – Dodatek č. 3
 Nové znění Volebního a jednacího řádu AS FAST
 Kontrola vnitřních předpisů VUT

8. Různé

AD 1) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS VUT
Zápis z minulého zasedání AS VUT byl schválen bez připomínek.

AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU DNEŠNÍHO ZASEDÁNÍ
Připomínky nebyly vzneseny, program byl schválen.

AD 3) INFORMACE  PROREKTORŮ, KVESTORA A KANCLÉŘKY
 Prorektor Jančář
 Probíhá příprava zpracování dvou směrnic rektora týkající se uplatnění a ochrany autorských práv

a práv duševního vlastnictví vznikajících v souvislosti s činností VUT. Návrh směrnic byl zaslán
členům kolegia rektora k připomínkování s termínem do 14. 11. 2003.

 Program výzkumných záměrů: byly vyhlášeny výzkumné záměry, uskutečnila se porada
s proděkany fakult. Prozatím se jeví, že bude předloženo 18 návrhů a předpokládá se podstatně
větší finanční objem, než u stávajících výzkumných záměrů.

 Připravuje se prováděcí předpis rektora týkající se sjednocení přístupu k uskutečňování
doktorských studijních programům na VUT, neboť na fakultách existují velké rozdíly. Všechny
otázky budou řešeny v souladu se zákonem o VŠ.

 Prorektor Švec
 Do prvního ročníku se ke studiu do všech studijních programů na VUT zapsalo asi 6 400 studentů,

což je přibližně o 800 více než v loňském roce. Dr. Popela vznesl dotaz na kvestora, zda budou
všichni nově přijatí studenti financováni z prostředků MŠMT. Kvestor odpověděl, že financována
bude většina.

 Návrh změny Studijního a zkušebního řádu VUT prozatím nebyl dopracován (vzhledem k pobytu
prorektora mimo republiku) a bude předložen na jednání legislativní komise AS VUT.



2

 Prorektor Rais
 Informoval o jednáních Programové rady CEVAPO ve věci strategie činnosti tohoto útvaru

a sdělil, že v průběhu prosince se bude konat ještě jedno zasedání, na kterém budou uzavřeny
některé otevřené otázky.

 Kancléřka Vanýsková
Seznámila přítomné s nejvýznamnějšími akcemi:

 V Domě umění byla dne 4. 11. 2003 zahájena výstava k 10. výročí zřízení FaVU, na které jsou
prezentovány práce akademických pracovníků a studentů fakulty.

 Zítra, tj. 12. 11. 2003  v 16:00 hodin se uskuteční na Fakultě stavební VUT návštěva prezidenta
Václava Klause, od 16:30 hod. se bude v historické aule FAST konat diskusní setkání prezidenta
se studenty.  Setkání se uskuteční při příležitosti návštěvy V. Klause v Jihomoravském kraji.

 Téhož dne v 17:00 hod. budou na FSI zahájeny „Strojařské schody“ (soutěž v běhu).
 Ve čtvrtek dne 13. 11.  2003 se bude konat:

 v 11:00 hod. ve Štukovém sále Centra VUT valné shromáždění Asociace univerzit třetího
věku ČR;

 v 18:00 hod. v prostorách Centra VUT slavnostní vernisáž výstavy Fakulty architektury
„Budoucnost brněnských brownfields“;

 v 19:00 hod. koncert studentů JAMU „Jazzové pokoušení“.
 Dne 16. 11. 2003 se bude při příležitosti 10. výročí založení pěveckého sboru VOX IUVENALIS

konat v 19:00 hod. ve dvoraně Centra VUT v Brně slavnostní koncert.
 Dne 18. 11. 2003 se bude v 17:00 hod. konat ve slavnostní aule Centra VUT Akademické

shromáždění.

 Kvestor Pěnčík
 Hospodaření VUT probíhá rovnoměrně (kromě nedořešených odpisů), pouze ve 3 případech je

rozpočet napnutý – CEVAPO, středisko Transferu technologií (vazba na evropské projekty, kde
jsou poukazovány finanční prostředky v delším časovém období) a středisko dopravy (mírné
překročení, vzhledem ke zvýšenému cestování na instituce v Praze). Na závěr přednesl kvestor
podrobný výklad k problematice odpisů.

 Výsledek hospodaření Inkubátoru VUT k 30. 9. 2003 je jen mírně ztrátový a  lze konstatovat, že
jeho zřízení se plně zdařilo. Na dotaz Dr. Popely kvestor odpověděl, že předpokládané celkové
náklady na provoz inkubátoru pro letošní rok budou činit 100 až 150 tis. Kč.

 Do konce listopadu budou MŠMT uvolněny finanční prostředky za 4. čtvrtletí na výplatu stipendií
doktorandů a dále ministerstvo pravděpodobně uvolní vysokým školám malou část dotace dle
ukazatele A vzdělávací činnosti, kterou kvestor doporučuje rozdělit fakultám podle přepočteného
počtu studentů. Vzhledem k tomu, že další jednání AS VUT se bude konat až začátkem prosince
a fakulty by tak neměly dostatek času finanční prostředky čerpat, podal kvestor návrh schválit
rozdělení dodatečné dotace již na dnešním zasedání AS VUT.
Předseda AS Doc. Zbořil před hlasováním o schválení výše uvedeného návrhu kvestora předal
osvědčení o zvolení novému členu studentské komory AS VUT Ing. Pavlu Jelínkovi (zvolený
náhradník na FSI za Ing. Petra Juráka, který podal demisi). Zároveň Ing. Jelínek podepsal slib
člena AS VUT.
Dále bylo po krátké diskusi přistoupeno k hlasování o schválení následujícího návrhu na usnesení.
Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT souhlasí s rozdělením dodatečné dotace MŠMT podle přepočteného počtu
studentů.
Hlasování:
Pro – 19 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 1
Akademický senát VUT souhlasí s rozdělením dodatečné dotace MŠMT podle přepočteného počtu
studentů.
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 Jednání Správní rady VUT
Materiál pro jednání Správní rady VUT dne 10. 11. 2003 byl rozeslán všem senátorům E-mailem
dne 15. 10. 2003. Správní rada na svém včerejším zasedání schválila všechny předložené návrhy
smluv na nabytí nebo převedení nemovitých věcí. Kvestor na dnešním zasedání stručně
zrekapituloval obsah předloženého materiálu a informoval o dodatečném zařazení následujících
návrhů, které byly rovněž správní radou schváleny:
 Kupní smlouva mezi VUT v Brně prodávající a Statutárním městem Brnem – kupující týkající

se 111 m2 pro stavbu MÚK Hradecká – Purkyňova.
 Správní rada byla informována o přípravě smlouvy o směně pozemků mezi VUT v Brně

a Statutární m. Brno – pozemky VUT na Kraví Hoře a pozemky Statutárního m. Brna
Božetěchova 1.

Dr. Popela sdělil, že ekonomická komise dne 24. 10. 2003 vyjádřila k předloženému materiálu,
rozeslanému dne 15. 10. 2003, kladné stanovisko.
Vzhledem k tomu, že členové AS VUT na dnešním zasedání nevznesli žádné připomínky, bylo
přistoupeno k hlasování o schválení.
Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT v Brně projednal předložené právní úkony, které vyžadují souhlas
Správní rady VUT – viz materiál předložený pro jednání Správní rady VUT dne 10. 11. 2003
rozeslaný členům AS VUT dne 15. 10. 2003, spolu s výše uvedenými návrhy doplněnými
dodatečně na jednání Správní rady VUT dne 10. 11. 2003 – a nemá žádných námitek.
Hlasování:
Pro – 19 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 2
Akademický senát VUT v Brně projednal předložené právní úkony, které vyžadují souhlas
Správní rady VUT – viz materiál předložený pro jednání Správní rady VUT dne 10. 11. 2003
rozeslaný členům AS VUT dne 15. 10. 2003, spolu s výše uvedenými návrhy doplněnými
dodatečně na jednání Správní rady VUT dne 10. 11. 2003 – a nemá žádných námitek.

Dále kvestor sdělil, že na včerejším zasedání Správní rady VUT byla projednávána činnost
Inkubátoru VUT a v této souvislosti správní rada požádala AS VUT o zdůvodnění, proč zaujal
záporné stanovisko k založení samostatného právního subjektu. Na příští zasedání SR VUT by měl
být pozván zástupce AS VUT.

 Zítra, tj. 12. 11. 2003, se bude konat v areálu TPB PPV Valná hromada Technologického parku
Brno. Na tomto jednání by měla být podepsána nová smlouva o spolupráci mezi VUT a TPB
a změna stanov společnosti.

 SAP: před deseti dny byly úspěšně dokončeny integrační testy, do konce příštího týdne budou
odstraněny některé drobné nedostatky, probíhá školení uživatelů. SAP byl decentralizován na
fakulty, velmi výrazně bude posílena role tajemníků a sekretářek ústavů. Kvestor vyzdvihl velké
nasazení lidí, kteří se podílejí na zprovoznění tohoto systému.

 V rámci rozpočtu VUT na rok 2004 budou zohledněny finanční prostředky na nový útvar
vnitřního auditu školy, který musí být zřízen v důsledku zákona č. 320/2002 Sb.

 Probíhají jednání mezi kvestorem a starosty ÚMČ Brno-Slatina a Brno-Řečkovice týkající se
možnosti ubytování studentů v bývalých kasárnách.

 Je třeba zakoupit dvě nové investice – 1 auto pro dopravní oddělení (oprava starého auta již by
nebyla ekonomická) a 1 auto pro potřebu CESA.

AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL
Doc. Münsterová informovala o programu zasedání Předsednictva RVŠ ze dne 16. 10. 2003:
Zahájení; Vystoupení hostů; Aktuální informace z užšího předsednictva RVŠ; Průběh a výsledky
konference ministrů v Berlíně; Informace o jednání Reprezentativní komise a stav přípravy rozpočtu
veřejných vysokých škol na rok 2004; Současnost a budoucnost výzkumu a vývoje v České republice;
Strukturované studium učitelství – zkušenosti z jeho realizace a perspektivy; Návrh na jmenování
nových členů Akreditační komise; Informace o činnosti Studentské komory a příprava oslav
17. listopadu; Různé.
Zápisy z jednání PRVŠ jsou uvedeny na www stránkách: http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=45

http://www.radavs.cz/dalsi.php?c=45
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Za účasti členů RVŠ proběhly dále dvě akce organizované MŠMT – hodnocení návrhů
transformačních rozvojových projektů a pokračující jednání o předpokládaných změnách ve
financování ubytování a stravování studentů.

AD 5) ROZDĚLENÍ REZERVOVANÝCH FINANČNÍCH PROSTŘEDKŮ
 Navýšení finančních prostředků v Mobilitním stipendijním fondu

Žádost o navýšení finančních prostředků v Mobilitním stipendijním fondu VUT o 200 tis. Kč, kterou
předložil prorektor Kazelle, byla rozeslána všem členům AS VUT E-mailem dne 2. 10. 2003.
Prorektor Kazelle přednesl úvodem svůj komentář a následně Dr. Popela sdělil, že ekonomická komise
na svém zasedání dne 7. 10. 2003 doporučila tuto žádost Akademickému senátu VUT ke schválení.
Proběhla krátká diskuse, ve které AS VUT konstatoval, že by měla být výše uvedená částka pokryta
z rezervy AS VUT. Poté Doc. Zbořil zrekapituloval aktuální stav rezervního fondu AS VUT, kde by
měl být zůstatek ve výši 1 300 tis. Kč. Vzhledem k tomu, že AS VUT na dnešním zasedání nevznesl
k přednesené žádosti žádné připomínky, bylo ihned přistoupeno k hlasování o schválení.
Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje navýšení Mobilitního stipendijního fondu VUT o požadovanou
částku 200 tis. Kč z rezervy AS VUT.
Hlasování:
Pro – 20 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 3
Akademický senát VUT schvaluje navýšení Mobilitního stipendijního fondu VUT o požadovanou
částku 200 tis. Kč z rezervy AS VUT.

 Rozdělení zbylých finančních prostředků z rezervy AS VUT
Po schválení výše uvedené žádosti AS VUT diskutoval o rozdělení zbývajících finančních prostředků
z rezervy AS VUT ve výši 1 100 tis. Kč. Byl podán návrh přesunout hlasování o rozpuštění této částky
až na příští zasedání, aby byla dána možnost tyto finance rozdělit např. na základě předložených
projektů. Dále byl podán návrh, aby byla prozatím ponechána rezerva 100 tis. Kč na možné výdaje
spojené s činností AS VUT. Po diskusi se AS VUT rozhodl hlasovat o schválení rozdělení zbývající
části rezervního fondu fakultám ihned a to podle standardního klíče jednotlivým fakultám.
Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby zbývající část rezervního fondu AS VUT ve výši 1 100 tis.
Kč byla rozdělena fakultám podle přepočteného počtu studentů.
Hlasování:
Pro – 16 hlasů
Zdržel se hlasování – 2  hlasy
Proti – 0 hlasů
UAS 4
Akademický senát VUT souhlasí s tím, aby zbývající část rezervního fondu AS VUT ve výši 1 100 tis.
Kč byla rozdělena fakultám podle přepočteného počtu studentů.

 Rozdělení blokované  částky 700 tis. Kč v rozpočtu VUT
AS VUT při schvalování rozpočtu na rok 2003 schválil pro CEVAPO z požadované celkové částky
2 mil. Kč pouze polovinu a pro uvolnění zbývajících financí žádal o předložení dodatečných rozborů.
Na zasedání AS VUT v červnu byla na žádost rektora Vrbky uvolněna další částka ve výši 300 tis. Kč.
Na základě předložených rozborů, které byly členům AS VUT rozeslány E-mailem dne 5. 11. 2003,
požádal ředitel CEVAPO Ing. Bejček do konce roku o uvolnění provozní dotace ve výši 480 tis. Kč.
Doc. Zbořil sdělil, že se zúčastňoval jednání Programové rady CEVAPO a po řadě velmi složitých
jednání rada dospěla k názoru, že by se CEVAPO nemělo dostat do situace, kdy by do konce roku
nemělo finance na vyplacení mezd. Pro příští rok ale musí být striktně určeno, která činnost bude
prospěšná pro VUT a tudíž bude dotována v rámci dotace, zbývající prostředky musí CEVAPO získat
mimo dotaci podle původního záměru při zřízení této součásti.
Ing. Bejček přednesl krátký komentář k předloženému materiálu a konstatoval, že jsou v něm
obsaženy aktivity a předpokládaný odhad jejich nákladů, které do konce roku 2003 nelze ovlivnit.
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Následovala diskuse členů AS VUT, ve které Doc. Münsterová vznesla dotaz, zda po případném
uvolnění požadované částky 480 tis. Kč budou splněny veškeré závazky z minulého období nebo
budou přesunuty do rozpočtu příštího roku? Ing. Bejček odpověděl, že budou vyřízeny veškeré starší
pohledávky vůči CEVAPO s výjimkou záležitosti (projekt EU Minerva), která by měla být vyřešena
v průběhu prosince.
Dr. Popela sdělil, že rozbory byly AS VUT předloženy nedlouho před zasedáním, a proto neměla EK
AS VUT možnost předložený materiál projednat. Navrhl tedy, aby ekonomická komise doporučila AS
VUT žádost o uvolnění dotace CEVAPO v požadované výši ke schválení s tím, že rozbory budou
projednány s ředitelem CEVAPO Ing. Bejčkem, aby tak jasně vyplynulo stanovisko a postup ve věci
dalšího financování CEVAPO v roce 2004. Členové AS VUT s návrhem Dr. Popely souhlasili a dále
hlasovali o schválení následujících dvou  návrhů na usnesení.

Návrh na usnesení:
AS VUT souhlasí s uvolněním částky 480 tis. Kč z blokované částky v  rozpočtu VUT na rok 2003
pro CEVAPO.
Hlasování:
Pro – 17 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 5
AS VUT souhlasí s uvolněním částky 480 tis. Kč z blokované částky v  rozpočtu VUT na rok 2003
pro CEVAPO.

Návrh na usnesení:
Zbývajících 220 tis. Kč, které byly v rozpočtu VUT blokovány pro CEVAPO, bude rozděleno
fakultám podle přepočteného počtu studentů.
Hlasování:
Pro – 18 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování – 0 hlasů
UAS 6
Zbývajících 220 tis. Kč, které byly blokovány v rozpočtu VUT pro CEVAPO, bude rozděleno
fakultám podle přepočteného počtu studentů.

AD 6) PROJEDNÁVÁNÍ PRAVIDEL PRO ROZDĚLENÍ DOTACE NA ROK 2004
Návrh Pravidel pro rozdělení dotace na rok 2004 byl rozeslán všem členům AS VUT E-mailem dne
29. 9. 2003. Tímto materiálem se intenzivně zabývala ekonomická komise AS VUT na svých
jednáních konaných ve dnech 7. 10., 24. 10. a 4. 11. 2003. Zápisy z prvních dvou zasedání obdrželi
všichni členové AS VUT E-mailem, zápis z listopadového jednání, kterého se zúčastnil také kvestor
Pěnčík, bude po odsouhlasení členy EK  členům AS VUT rozeslán co nejdříve.
Dr. Popela sdělil, že na jednáních EK AS VUT byly projednány veškeré shromážděné připomínky,
které byly zapracovávány do  předložených „Pravidel“. Na posledním zasedání EK bylo přistoupeno
k poslední etapě seškrtání připomínek, na finální verzi by měla pracovat EK v průběhu přestávky a po
dnešním zasedání AS VUT.
Akademický senát VUT vzal na vědomí informaci předsedy EK Dr. Popely a konstatoval, že se
k návrhu „Pravidel“ a k připomínkám zpracovaným ekonomickou komisí vyjádří na svém příštím
zasedání.

AD 7) PROJEDNÁVÁNÍ LEGISLATIVNÍCH ZÁLEŽITOSTÍ
Předsedkyně LK AS VUT Doc. Lhotáková sdělila, že od minulého zasedání AS VUT se legislativní
komise z důvodu pracovního zaneprázdnění většiny členů nesešla. Připomínky, které byly
shromážděny u tajemnice AS Cardové, byly rozeslány v tištěné formě všem členům této komise
a budou projednány na jejím příštím zasedání.

 Návrh změn Pracovního řádu VUT – Dodatek č. 3
Před dnešním zasedáním AS VUT se konalo krátké pracovní jednání LK AS VUT za účasti kvestora
Pěnčíka a JUDr. Šauera, na kterém byl projednáván návrh změn Pracovního řádu VUT – Dodatek č. 3.
Jednání se zúčastnil člen EK AS VUT Dr. Hanáček, který vznesl připomínky týkající se zejména
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článků 11 a 12. Komise uložila kvestorovi, aby se obrátil na právníka z Právnické fakulty MU Prof.
Telce se žádostí o jeho stanovisko k citovaným ustanovením Pracovního řádu VUT.

 Nové znění Volebního a jednacího řádu AS FAST
Dne 23. 9. 2003 se uskutečnilo pracovní jednání zástupců LK AS VUT se zástupci LK AS FAST ve
věci předloženého návrhu změn Volebního a jednacího řádu AS FAST. Na tomto jednání se podařilo
vyjasnit řadu otázek, některé připomínky legislativní komise AS VUT byly zástupci LK AS FAST
akceptovány a některá vysvětlení akceptovali zástupci LK AS VUT. Na základě výsledku tohoto
jednání byl návrh změn VJŘ AS FAST upraven a legislativní komise jej v tomto znění doporučila
všem členům AS VUT ke schválení.
Vzhledem k tomu, že ze strany AS VUT nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo přistoupeno
k hlasování o schválení předloženého návrhu.

Návrh na usnesení:
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Volebního a jednacího řádu Akademického senátu
Fakulty stavební ve znění upraveném na základě jednání zástupců LK AS VUT se zástupci LK AS
FAST dne  23. 9. 2003.
Hlasování:
Pro – 20 hlasů
Proti – 0 hlasů
Zdržel se hlasování  - 0 hlasů
UAS 7
Akademický senát VUT schvaluje nové znění Volebního a jednacího řádu Akademického senátu
Fakulty stavební ve znění upraveném na základě jednání zástupců LK AS VUT se zástupci LK AS
FAST dne  23. 9. 2003.

 Kontrola vnitřních předpisů
Členové EK si rozdělili jednotlivé vnitřní předpisy, pouze revize Statutu VUT bude provedena všemi
členy LK AS VUT. Doc. Zbořil sdělil, že při zjištění případných nesrovnalostí mezi vnitřními
předpisy VUT a vnitřními předpisy fakult, má AS VUT právo upozornit fakulty a pokud nebude
zjednána náprava, může AS VUT tyto vnitřní předpis upravit.

RNDr. Dobis informoval o průběhu přípravy ke zřízení pedagogické komise AS. Sdělil, že do komise
se zatím přihlásili pouze Mgr. Fajnor a Ing. Groligová a požádal ostatní členy AS VUT, především
studenty, o zvážení své činnosti v této komisi. Následující diskuse senátorů se týkala zejména budoucí
činnosti pedagogické komise, která by měla např. spolupracovat na zpracování směrnic týkajících se
studia nebo při revizi Studijního a zkušebního řádu VUT. Komise bude jmenována na příštím zasedání
AS VUT  a na tomto zasedání bude také dohodnut termín jejího prvního zasedání.

AD 8) RŮZNÉ
 Dr. Kábelová sdělila, že dnes a zítra se na FCH konají volby nového zástupce fakulty do

Studentské komory AS VUT.
 Doc. Zbořil informoval o schůzce předsedů akademických senátů všech VŠ, která se uskutečnila

ve středu dne 5. 11. 2003 v Praze v Karolinu. Jednání se zúčastnil i předseda RVŠ Doc. Ježek,
který navrhl zařadit pravidelná setkávání předsedů AS do rámce Rady vysokých škol a vytvořit
samostatnou pracovní skupinu RVŠ složenou z předsedů AS VŠ. Příští společné setkání předsedů
AS všech VŠ je předběžně domluveno na 14. 1. 2004 a o organizaci tohoto setkání bylo požádáno
VUT.
Zmíněné jednání předsedů AS se zabývalo financováním VŠ a přípravou návrhu rozpočtu VŠ na
rok 2004. V této souvislosti byl podán návrh na zaslání dopisů předsedovi vlády a předsedovi
Rozpočtového výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR s připomenutím slíbeného navýšení
rozpočtové kapitoly vysokého školství pro rok 2004 ve výši 2,1 mld. Kč. Bylo dohodnuto, že
dopis předsedovi vlády bude společný a že dopisy předsedovi Rozpočtového výboru PS PČR
mohou být skupinové (za jednotlivé AS), případně i individuální (jednotlivých členů AO). Doc.
Zbořil seznámil členy AS VUT se zněním návrhů těchto dopisů a sdělil, že připraví návrh dopisu
za AS VUT, který rozešle členům AS VUT k vyjádření, případně k dalšímu použití jako šablony
k zaslání individuálních dopisů. AS VUT po diskusi souhlasil, dopis bude vypracován ihned po
zasedání AS VUT. Bude zatím poslán pouze za AS VUT, pokud by však přislíbené finanční
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prostředky VŠ nebyly vysokým školám navýšeny,  mohou členové AO dle vlastního uvážení
zaslat předsedovi Rozpočtového výboru, případně i dalším poslancům dopisy individuální.

 Dr. Popela informoval o stanovisku EK AS VUT, která se na svém zasedání dne 4. 11. 2003
vyjádřila k materiálu zaslaném komisi členem EK RVŠ Ing. Šunkou z Fakulty podnikatelské
VUT. Materiál se týkal přípravy rozpočtu VŠ na rok 2004, stanovisko EK bude uvedeno v zápisu
z jednání ze dne 4. 11. 2003.

 Členové EK a LK stanovili datum konání komisí:
EK AS VUT se bude konat v úterý dne 25. 11. 2003 v 8:30 hod.
LK AS VUT se bude konat v úterý dne 25. 11. 2003 ve 12:30 hod.

 Ing. Hanušová připomněla, že bude projednána změna Mzdového předpisu VUT, Dr. Popela
doporučil zaměřit se na připomínku vznesenou v průběhu projednávání minulé změny Mzdového
předpisu VUT týkající se rozporu ve výši mzdových tarifů pedagogických a nepedagogických
pracovníků, který vznikl dvěma souběžnými úpravami – úpravou číselných hodnot uvnitř tarifních
tabulek v přílohách 1 a 2 a úpravou kvalifikačních předpokladů u mzdových tříd T8 a T9 v příloze
č. 4 - tabulce 2 Ostatní zaměstnanci (viz zápis a usnesení UAS 4 z jednání AS VUT č. 1/2003 ze
dne 14. 1. 2003).

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 9. prosince  2003 v 9:00 hodin
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1.

           Ing.  Jaroslav Švec, v. r.                                                       Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v. r.
předseda Studentské komory AS VUT                                                  předseda AS VUT v Brně

Zapsala: Jarmila Cardová


